
Zápis 9/2022 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 12. 9. 2022 od 14:00 hodin  

 

Přítomni:  Jindřich Gubiš, Bc. Tomáš Hasil, Pavla Haidlová Hnyková, Bára Kundrátová, 

MVDr. David Nejedlo, Ing. David Pastva, Vojtěch Prachař, Martin Trita,  

Ing. Květa Vinklátová, Hana Zemanová 

 

Nepřítomni:  Mgr. Renáta Balašová, MgA. Marie Vondráková,  

                       Vitězslav Kvapil,  

 

Hosté:          Mgr. Anna Stanislavová, Bc. Helena Hospodářová, Ing. arch. Zuzana Koňasová, 

Mgr. Jana Štefanová 

                         

 

Program: 

 

1. Úvod 

Předseda výboru MVDr. David Nejedlo přivítal přítomné na 7. jednání a zahájil 

zasedání výboru. Výbor se sešel v počtu 10 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. Program 

výboru byl schválen členy výboru. Ověřovatelem zápisu byla zvolena Hana Zemanová. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Projednání materiálů do ZM 

 

 Ing. arch. Zuzana Koňasová představila 7 bodů, o kterých se následně hlasovalo členy VKCR. 

1/ Vzhledem k vysokému počtu přihlášených projektů a finančnímu doplnění fondu z finanční rezervy 

města, výbor jednohlasně odsouhlasil navýšení částky vyhlášení programu z 695 000 Kč na celkovou 

částku 2 000 000 Kč, které je možné k tomuto účelu použít a jsou v současné době ve fondu na obnovu 

MZP a MZIP.  

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 



2/ Výbor dále doporučuje do vzorové smlouvy o poskytnutí dotace z fondu pro obnovu MPZ a MZIP 

pro vyhlášení programu pro příští rok doplnit požadavek na minimalizování reklamy u podpořených 

objektů, doloženou písemným souhlasem NPÚ po konzultaci s KAM dle doporučení právního oddělení 

SML. Nutné přesnou formulaci zkonzultovat s právním oddělením. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

3/ Výbor doporučuje možnost rozšíření programu pro další ročníky o možnost podpoření projektů se 

souhlasem SML, které jsou v majetku SML, ale jsou v pronájmu nebo pachtu a žadatel zajistí 

spolufinancování projektu. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

4/ Výbor doporučuje pro další ročníky programu rozšíření Městské zóny intenzivní péče vyplívající 

z logičnosti urbanistických celků a poptávky. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

5/ Výbor doporučuje pro další vyhlášené ročníky doplnit nové hodnotící kritérium, které bude hodnotit 

vliv podpořených rekonstrukcí na veřejná prostranství z hlediska pohledové perspektivy. Výsledkem je 

podpoření pohledových fasád a objektů směrem k významným veřejným prostranstvím naopak od 

dvorů, fasád a objektů, které nejsou viditelné z veřejných prostranství. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

6/ Výbor jednohlasně schválil hodnocení programu dle přílohy č. 3 a 4. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

7) Výbor doporučuje do vyhlášení pro další ročníky programu vložit možnost využít projekt k propagaci 

města. Formulace bude ukotvena ve smlouvě dle formulace právního oddělení SML. 

 

 



PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

3. Hodnocení Programu obnovy historicky cenných objektů v MPZ a MZIP Fondu pro 

obnovu MPZ a MZIP Dotačního fondu SML na rok 2022 

 

Ing. arch. Zuzana Koňasová představila jednotlivé projekty, ke kterým se členové Výboru 

vyjádřili. Některé projekty nesplnili požadavky vyhlášeného programu, z toho důvodu nemohli 

být podpořeny. Na základě tohoto hodnocení vznikne materiál, který bude předložen 15. 9. 

2022 na zastupitelstvu města ke schválení.  

 

4. Ostatní 

 

Ing. arch. Koňasová představila průběh soutěžního dialogu na návrh architektonicko-

urbanistické studie na Papírovém náměstí v Liberci, jejíž výsledky a informace o průběhu jsou 

tajné do schválení následující radou města. Členové výboru si jsou vědomi svojí mlčenlivostí. 

Pan Jindřich Gubiš vznesl námět k tomu, aby chodila členům výboru a zastupitelům města 

pozvánka na vernisáže do Malé výstavní síně. Dále členové výboru dávali zpětnou vazbu na 

Léto na náměstí. Členové vytýkali umístění pódia na náměstí a dramaturgii akcí. Kvalita kultury 

se každoročně zvyšuje, avšak oproti jiným krajským městům je stále průměrná až podprůměrná. 

 

 

V Liberci 12.9.2022 

 

Zapsala: Jana Štefanová v. r.                                     MVDr. David Nejedlo v. r.  

    tajemnice                                 předseda 

                  

                                                                                 Hana Zemanová  

                                                                                   ověřovatelka zápisu   


